
BESNICA
Tudi na območju KS Besnica je

bilo od zadnjega poročanja precej
novosti. Spremembe krajani se-
veda občutimo tam, kjer se kaj
neposrednega dogaja, tako kot že
nekaj časa v cestnem gospodar-
stvu. To velja predvsem za rekon-
strukcijo ceste Zg. Besnica-Tre-
beljevo in ceste Podgrad-Besnica.
Dolgotrajni pogovori, ki so jih
imeli predstavniki krajevne skup-
nosti z odgovornimi organi cestnih
služb ter občine, so končno obro-
dili sadove. S hitro in učinkovito
akcijo je KS v jeseni preteklega
leta dosegla izjemen rezultat, saj
je v desetih dneh pridobila vse od-
stopne izjave lastnikov zemljišč, ki
jih je zadeval delen odvzem par-
cel, ki mejijo na cestišče in prek
katerih naj bi potekala rekon-
strukcija (nova cesta naj bi natnreč
na nekaterih odsekih potekala na
drugi relaciji - zunaj obstoječega
cestišča). Hvalevredna je tudi pri-
pravljenost lastnikov za brezpla-

' čen odstop zemljič - tudi na kme-
tijskih obdelovalnih površinah
- predvsem pod vasjo Veliko Tre-
beljevo, kjer naj bi bilo tudi najveČ
takih posegov. Poudariti še velja.
da je bilo pobranih prek sto od-
stopnih izjav lstnikov in solastni-
kov. ki živijo tudi v krajih zunaj
naše občine. Do zdaj je bil asfalti-
ran kilometer regionalne ceste
330. čeprav je projekt izdelan do
odcepa ceste na Prežganje.
Upajmo, da bo tako, saj so tudi
pristojni zagotovili, da se bodo na-
šla manjkajoča republiška sredstva
za dokončno asfaltiranje ter zače-
tek projektiranja regionalne ceste
Sostro-Besnica, katera izgradnja
naj bi se po prvotnih načrtih začela
v prihodnjem letu, zaradi zahtev-
nosti rekonstrukcije pa naj bi po-
tekala etapno.

Na relaciji ceste Podgrad-Bes-
nica pa že od zgodnjih pomladan-
skih dnevov potekata nedokon-
čana rekonstrukcija in realizacija
nalog komunalnega gospodarstva
za leto 1991. Dela opravljajo po-
spešeno, končna cena pa bo zna-
šala okvirno 8.445,102,00 din.

Tudi o lokalnih poteh skozi na-
selja je bilo pred letr precej go-

vora. Predvsem v vasi Volavlje so
vaščani imeli že kar nekaj sestan-
kov v zvezi z asfaltno prevleko
skozi vas, vendar dlje kot do se-
stankov ni prišlo (sporen je bil pri-
spevek krajanov v višini 25%
vrednosti projekta). Za leto 1991
obstoji možnost asfaltiranja
(stare) ceste skozi vas, čeprav si
krajani želijo asfalt predvsem na
lokalni cesti skozi vasi Volavlje in
Prežganje, po katerih se odvija
tudi potniški promet v smeri Tu-
jega grma. Vzrok so predvsem ne-
mogoče razmere, ki vladajo pred-
vsem v poletnih mesecih, ko sta
obe vasi dobesedno zaviti v oblake
prahu, ki jih povzročajo vozila.
Upamo, da bo tudi ta problem
kmalu rešen.

Iz programa razširjene repro-
dukcije v KS pa potekajo razgo-
vori tudi za pridobivanje doku-
mentacije za rekonstrukcijo, oz.
izgradnjo novega vodovoda Pe-
čovje - Prežganje, ki naj bi s kvali-
tetno vodo kasneje napajal vse
okoliške vasi. Sicer pa je voda še
vedno rakasta rana na našem
- predvsem hribovskem območju.
Z izgraditvijo celotnega kotn-
pleksa bo namreč tako celovito re-
šena problematika v severovzhod-
nem predelu naše krajevne skup-
nosti.

Na področju javne razsvetljave
je bilo realizirano relativno veliko
nalog, čeprav z rezultati še vedno
nismo zadovoljni. Trenutno javna
razsvetljava razsvetljuje prek 50%
naselij. Zadnja izgradnja je bila
opravljena že v letošnjem letu
v Srednji Besnici, želja krajanov
pa je, da bi javno razsvetljavo do-
bili tudi v odročnejših. starih nase-
ljih (Mali vrh, Javor, Dolgo brdo.
Žagarski vrh), pa tudi v gosto na-
seljenih novih območjih (Ga-
berke). Iz pogovorov med pred-
stavniki KS ter komunalnega go-
spodarstva je razbrati, da časi tem
projektom niso naklonjeni, vendar
pa se bo KS še naprej prizadevala,
da se bo infrastruktura izboljše-
vala.
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